
بودجهورزشكجاخرجميشود؟!
تا به حال دق��ت كرده ايد ك��ه ما چقدر قش��نگ، خوب و زيبا ش��عار 
مي دهيم، براي روشن شدن بهتر مسئله مثالي مي زنيم، المپيك 2012 
لندن كه تمام شد همه گفتند كه كار براي المپيك ريو را بايد از همين 
امروز شروع كرد؛ درست مثل بقيه كشورها كه اين كار را در دستور اجرا 
قرار مي دهند.  حالا امروز چيزي حدود سه سال و نيم از المپيك لندن 
مي گذرد و حدود شش ماه ديگر تا آغاز رقابت  هاي المپيك 2016 ريو 
باقي مانده است، كشورهاي صاحب عنوان در المپيك مطابق معمول 
و برابر با برنامه  هاي مدون از پيش تعريف ش��ده با فراموش كردن هر 
آنچه در لندن اتفاق افتاده بود خود را آماده حضوري قدرتمند در ريو 
كردند اما ما فقط شعار داديم. شعار داديم و در باد پيروزي بزرگ لندن 
خوابيديم، شعار داديم كه بايد كار كنيم، بايد بچه  هاي مدال آور المپيك 
را حمايت كنيم اما فقط شعار داديم، شعار داديم و افتخارآفرينان ورزش 
با حسرت به آماده ش��دن رقبا و روند رو به رش��د آنها در راه حضور در 

المپيك ريو نگاه كردند، نگاه كردند و حسرت خوردند. 
نكته جالب اينكه هنوز هم مشغول سر دادن شعار هستيم، مي گوييم از 
امروز هم كار كردن براي المپيك و آماده شدن براي حضوري موفق در 
ريو دير است، باز هم شعار مي دهيم و كار نمي كنيم، مي دانيم دير است 
ولي يادمان مي رود كه مي توانيم شعار بدهيم كه ماهي را هر وقت از آب 
بگيري تازه است، هر چند كه اگر اين شعار را هم سر دهيم هيچ وقت 

ماهي از آب گرفته نمي شود و همه چيز در حد شعار باقي مي ماند. 
اوضاع رشته  هاي المپيكي ايران جالب نيست. اصلًا خراب است، اينقدر 
خراب كه كيومرث هاش��مي رئيس كميته مل��ي المپيك پس از كلي 
داد و فرياد كردن حالا با نااميدي بلندتر از قبل صدا مي زند: »حالا كه 
نمي توانيم كمك زياد كنيم، نبايد فش��ار را روي دوش فدراس��يون ها 

بگذاريم، كمك كه نمي كنيم حداقل فشار هم نياوريم.« 
وضعيت المپيكي ها بغرنج است، اينقدر بغرنج كه مهدي هاشمي رئيس 
فدراس��يون تيراندازي، يعني همان فدراس��يوني كه ملي پوشانش با 
تمرين خشك و بدون فشنگ پنج سهميه المپيك كسب كردند حالا 
ديگر دس��ت تمنا به س��مت بانك مركزي دراز مي كند: »حتي از نظر 
تأمين لباس هم مشكل داريم، مشكل مهمات هنوز حل نشده، بانك 
مركزي بايد منابع ارزي و حواله هايي را كه در اختيار ما بوده، تأمين كند 
خواهش مي كنم به داد ورزش برسيد، اگر در مسابقات پيش رو شركت 
نكنيم رنكينگ ملي پوشان پايين مي آيد، اگر نتيجه نگيريم مسئولان 

مقصر هستند.« 
ش��نيدن اين حرف ها دردآور اس��ت، البته مي توان با چند ش��عار دم 
دس��تي خيلي راحت آنها را از اين گوش به آن گ��وش كرد ولي وقتي 
رئيس كميته ملي المپيك دس��ت ها را به علامت تسليم و ناتواني در 
تأمين اعتبار براي رشته  هاي المپيكي بالا مي برد و وقتي رئيس يكي 
از پرمدال ترين رش��ته ها عاجزانه خواهش مي كند و پاسخ نمي گيرد، 
ناخودآگاه اين سؤال در ذهن ايجاد مي ش��ود كه پس بودجه ورزشي 
كشور قرار است كجا خرج شود؟ به ناگاه اين فكر به ذهن خطور مي كند 
كه تمام شعارهاي بعد از المپيك لندن تا به امروز رديف بودجه داشته اند 
براي آنها كه آن را فرياد زده اند امروز ديگر چيزي براي كيومرث و مهدي 
هاشمي و بقيه فدراس��يون هاي المپيكي باقي نمانده.  راستي بودجه 
ورزش كجا خرج مي شود كه در فاصله شش ماه مانده به المپيك حتي 

ديگر شعار زيبا هم سرداده نمي شود؟

الجزيره امارات – تراكتور سازي تبريز - ساعت 20
قلعهنويي:بازهمزمينگيرشانميكنيم

هفته دوم رقابت هاي ليگ قهرمانان فوتبال آسيا در حالي امروز پيگيري 
مي شود كه از گروه C اين مس��ابقات تراكتورسازي تبريز، ديگر نماينده 
ايران در اين رقابت ها، ساعت 20 امشب به وقت تهران در ورزشگاه ابوظبي، 

براي دومين بار برابر الجزيره امارات به ميدان مي رود. 
  تبريزي ها به دنبال تكرار بردي پرگل 

الجزيره امارات شايد تصورش را هم نمي كرد در مصاف با تراكتور در تبريز، 
چهار گل دريافت و با دس��ت خالي ايران را ترك كند. اما نخستين ديدار 
اين دو تيم در تبريز با نتيجه اي پرگل به سود شاگردان قلعه نويي به پايان 
رسيد تا الجزيره با داغي س��نگين راهي امارات شود. اما امروز ، روز انتقام 
الجزيره از قرمزپوشان تبريزي اس��ت. روزي كه همانطور كه قلعه نويي، 
 سرمربي تراكتور نيز به آن اشاره مي كند،  سخت خواهد گذشت. بدون شك 
اماراتي ها پذيرايي اي را كه در تبريز از آنها ش��ده بود به همان شكل پس 
نخواهند داد، خصوصاً كه الجزيره در اين ديدار خانگي جز به گرفتن انتقام 
شكست سنگين در تبريز نمي انديشد. اما قلعه نويي معتقد است كه تيمش 
بار ديگر الجزيره را و اين بار در امارات زمينگير مي كند: »بدون شك حريف 
با تمام توان براي گرفتن انتقام به ميدان مي آيد. مي دانيم كه اين تيم با ارائه 
يك ديدار هجومي درصدد اين خواهد بود كه باخت سنگين بازي رفت را با 
امتياز ميزباني در اين ديدار جبران كند. همين مسئله كافي است تا كار ما 
را سخت كند. از طرف ديگر برد پر گل در تبريز مي تواند باعث غرور كاذب 
بازيكنان شود كه اين مسئله به دشواري هاي اين بازي اضافه مي كند. ما 
الجزيره را به خوبي آناليز كرده و تمرينات خوبي هم داشته ايم و مي توانيم 
يك بار ديگر اين تيم را زمينگير كنيم. «تراكتور برخلاف ليگ،  بازي هاي 
آسيايي را خوب شروع كرد و اين نشان داد كه حريفان سرخپوشان تبريزي 
بايد حواسشان به شاگردان قلعه نويي باشد. اما شرايط بازي امروز با ديدار دو 
تيم در تبريز بسيار متفاوت است. تجربيات قبلي نشان داده تراكتورسازي 
در خانه حريفان آسيايي آن طور كه بايد كار نكرده و الجزيره هم در خانه 
تيمي قدرتمند و خطرناك است و قلعه نويي اگر مي خواهد تراكتور مثل 
س��ال هاي قبل خيلي زود از گردونه اين رقابت ها خارج نش��ود، بايد در 
ديدار امروز،  همه جوانب امر را براي تكرار برد در نخستين رويارويي در 
نظر بگيرد.  در ديگر ديدار اين گروه الهلال عربستان ميزبان پاختاكور 
ازبكستان است. ديدار رفت دو تيم كه به ميزباني پاختاكور برگزار شده 
بود با تساوي 2 - 2 پايان يافت و بايد ديد تيم ازبكستاني در زمين الهلال 

هم مي تواند اين تيم را متوقف كند. 
 ادعاي سعودي ها و مواضع منفعلانه كفاشيان

سومين نماينده ايران در حالي امروزدر رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا در 
امارات به مصاف الجزيره مي رود كه مناقشه سعودي ها با ايران همچنان به 
قوت خود باقي است و اخبار ضد متناقضي در خصوص 25 اسفند و تصميم 
AC در خصوص بازي هاي ايران با عربستان به گوش مي رسد. . در همين 
راستا سايت »الأخبار« عربستان مدعي شد كه كنفدراسيون فوتبال آسيا 
برگزاري ديدار نمايندگان ايران با عربستان در كشور ثالث را بعيد نمي داند، 
بلكه تأكيد دارد كه چنانچه اختلاف بين ايران و عربستان تا مهلت اعلام 
شده از سوي AFC يعني 15 مارس حل نشود بازي در كشور ثالث برگزار 

خواهد شد و به احتمال زياد اين كشور قطر خواهد بود. 
اين ادعاها در حالي مطرح شده و امنيت ايران را مغرضانه زير سؤال مي برند 
كه كفاشيان،  رئيس فدراسيون فوتبال همچنان مواضع منفعلانه خود را 
حفظ كرده و قصدي براي دفاع جانانه از حق ايران و اثبات امن بودن ايران 
براي ميزباني از تيم هاي س��عودي ندارد: » نمي دانم منظورتان از برخورد 
محكم مقابل درخواس��ت عربستاني ها چيس��ت. در جلسه كنفدراسيون 
فوتبال آسيا عليرضا اسدي حضور داش��ت و با قدرت توضيحاتش را ارائه 
كرد.« كفاشيان تصور مي كند سفر اسدي و توضيحات او در يك جلسه كافي 
است و ديگر حاضر به هيچ گونه رايزني براي گرفتن حق ايران نيست. حال 
آنكه به رغم امن بودن ايران براي برگزاري بازي هاي نمايندگان عربستان، 
 سعودي ها از تمام پتانسيل خود براي برگزاري بازي تيم هاي باشگاهي خود 
در كشور سوم و زير سؤال بردن امنيت ايران تلاش مي كنند و كفاشيان،  تنها 
نظاره گر اين مسئله است و پذيرفته كه در صورت تأييد AFC باشگاه هاي 

ايراني در كشوري ديگر مقابل نماينده هاي عربستان به ميدان بروند. 

در حالي از ديروز مهلت ثبت نام براي نامزدهاي 
انتخابات رياست فدراسيون فوتبال آغاز شده كه 
علي كفاشيان همچنان يك روز مي گويد مي آيد 
و روز ديگر با ش��ك و ترديد براي ادامه حضورش 
در فدراس��يون صحبت مي كند تا نشان دهد كه 
براي ادامه حضورش در فوتبال تحت فشار است. 
او دوشنبه ش��ب به اس��توديوي برنامه نود رفت 
تا پاسخگوي س��ؤالات عادل فردوسي پور باشد. 
كفاش��يان در اين برنامه دوب��اره اعتراف كرد كه 
فضا براي ماندنش در فدراسيون مساعد نيست: 

»در اين س��ال ها انتقادات زيادي به فدراسيون 
فوتبال ب��وده و خيلي ها مي گويند من دلش��ان 
را زده ام. البته من هم با فرد هش��ت س��ال پيش 
تفاوت دارم. در روزهايي كه من رئيس فدراسيون 
فوتبال شدم، فدراسيون سر و سامان نداشت اما 
الان پيش��رفت هاي زيادي صورت گرفته است. 
دلم نمي آيد فدراس��يون را رها كنم. آنهايي كه 
علاقه دارند بايد رأي بياورند و فعاليت هاي خود 
را مشخص كنند.« رئيس فدراسيون فوتبال در 
پاسخ به اين سؤال كه چرا در چنين فضايي اصرار 

به ماندن در فدراس��يون داريد، گفت: »اصراري 
ندارم. مجمع فدراس��يون فوتبال انتخاب كننده 
اس��ت و افراد ديگري مي توانن��د توانمندي هاي 
خود را نش��ان دهند. آن افراد كار را جلو ببرند.« 
البته برخي رسانه ديروز به مشكل بازنشستگي 
كفاشيان كه مي تواند مانع حضور او در انتخابات 
فدراسيون اشاره كردند، مشكلي كه او مي گويد 
درست نيست و مانعي براي ثبت نام ندارد: »من از 
دوره اول هم بازنشسته بودم اما فدراسيون فوتبال 
يك نهاد مستقل اس��ت و اساس��نامه ما با ساير 

فدراسيون ها فرق دارد و فرد بازنشسته مي تواند 
در انتخابات ثبت نام كند.«

 
هر چند هن��وز حض��ور كفاش��يان در انتخابات 
فدراسيون قطعي نيست اما در اولين روز از مهلت 
ثبت نام، خبرگ��زاري فارس در خب��ري كه آخر 
وقت دوش��نبه روي خروجي اش قرار داد مدعي 
شد كه هفت چهره فوتبالي شخصا به فدراسيون 
فوتبال مراجعه يا نمايندگان خود را اعزام كردند 
تا فرم هاي مربوط به ثبت نام رياست فدراسيون 
فوتبال را درياف��ت كنند. اين تع��داد كه به نظر 
مي رسد از اعضاي مجمع امضاهاي لازم را جمع و 
مجوز حضور را دريافت كرده اند، به منظور ثبت نام 
براي رياست فدراس��يون فوتبال اقدامات لازم را 
به عمل خواهند آورد. علي فتح الله زاده مديرعامل 
سابق استقلال، مسعود سلطاني فر رئيس سازمان 
گردش��گري، عزيزي خادم عضو هيئت رئيس��ه 
فدراس��يون فوتبال، عزيزمحم��دي نايب رئيس 
سابق فدراس��يون فوتبال، عباس��ي مديرعامل 
س��ياه جامگان، صادق پور مديرعام��ل راه آهن و 
محمد قريب مديرعامل اس��بق استقلال افرادي 
بودند كه فرم هاي مربوط به حضور در انتخابات 
را دريافت كردند. از س��وي ديگر از فدراس��يون 
فوتبال خبر مي رسد كه عليرضا اسدي دبيركل 
اين فدراسيون حضور خود در انتخابات را مشروط 
به حضور يا عدم حضور علي كفاشيان كرده است 
و درصورتي كه كفاش��يان قصد داش��ته باشد در 
انتخابات شركت كند، اسدي به اين منظور ثبت نام 

نخواهد كرد. 
 اين خب��ر با تكذي��ب و تأييد هايي روبه رو ش��د. 
عزيزمحمدي كه در چند وق��ت اخير نام او براي 
انتخابات فدراسيون ها سر زبان ها افتاده، دريافت 
فرم براي ثبت نام را تكذيب و آمدنش را منوط به 
نيامدن كفاشيان اعلام كرد. محمدرضا عباسي 
مديرعامل باشگاه س��ياه جامگان هم با تكذيب 
ورودش به انتخابات فدراسيون گفت: »قصد نام 
نويسي در رياس��ت فدراس��يون فوتبال را ندارم 
و فرم ها را براي مس��ئله ديگ��ر گرفته ايم.« البته 
در اين بين عل��ي فتح الله زاده مديرعامل س��ابق 
اس��تقلال و رضا صادق پور مدير عامل باش��گاه 
راه آهن حضورشان را در انتخابات فدراسيون تأييد 
كردند تا اولين رقباي احتمالي كفاشيان مشخص 
شوند. بقيه نام هاي مطرح شده تاكنون واكنشي 
به ثبت نام در انتخابات نداشته اند. با اين حال براي 
ورود چهره ه��اي اصلي به انتخابات فدراس��يون 
فوتبال بايد منتظر روزهاي آينده ماند و ديد گزينه 
وزارت ورزش كه در صورت ثبت نام كفاشيان، به 
همراه رئيس فعلي فدراسيون فوتبال، شانس هاي 

اصلي رياست هستند، چه كسي خواهد بود. 
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فوتبالمديريمجرب
باكارنامهايدرخشانميخواهد

مديريت در جامعه ما مغفول واقع ش��ده 
است، به همين دليل افراد همواره نگاهي 
تك بعدي و صنفي دارند و توجهي ندارند 
كه اين تفكر سنتي و قديمي و ناكار آمد، 
باعث درجا زدن شده و اجازه يك حركت 
رو به جلو را نمي دهد. در واقع همين نگاه 
اشتباه باعث ش��ده تا مديران خوشفكر و 
خلاق و كارآمدي تربيت نش��وند و افراد 
كارآمد نيز عطاي مديريت را به لقاي آن 
ببخشند و كنار بكش��ند و تنها نظاره گر باش��ند و ميدان به دست افراد 
لمپن بيفتد و محل تاخت و تاز آنها شود. اين مسئله در ورزش،  خصوصاً 
فوتبال به خوبي قابل مشاهده است. ما حتي شاهد مديريت نيمه آماتور 
هم نيستيم چه رس��د به مديريتي با نگاه نو و رو به جلو با هدف گذاري 
بلند مدت. در واقع مديران همواره به تاريخ انقضاي مديريت خود نگاه 
مي كنند اما حتي در طول اين مدت هم نمي توانند مفيد عمل كنند. در 
واقع اين مسئله نياز امروز فوتبال است و نفراتي كه كانديدا شده اند بايد 
اين فاكتور ها را داشته باشند. فدراسيون فوتبال نياز به مديري موفق و 
كارآمد با كارنامه اي قابل قبول و درخش��ان دارد نه كارنامه اي ناموفق. 
بايد اين توانمندي و جرئت را داشته باشد كه فدراسيون را اصلاح نيروي 
انساني كند و به جاي مديران و نيروهاي ناموفق،  از افراد مجرب استفاده 
كند. مهم نيست كه اين افراد ورزشي باشند يا نه، اين شعار كه ورزش بايد 
دست ورزشي ها باشد،  باعث پسرفت فوتبال و ورزش شده. ورزش نياز به 
مدير مجرب و كارآمد دارد نه صرفا مدير ورزشي كه كارنامه اي ناكام دارد. 
فدراسيون مديري مي خواهد كه هدف و برنامه ريزي داشته باشد و بتواند 
از ظرفيت مفيد فوتبال استفاده و بهره برداري كند؛ افرادي كه توانايي 
گرفتن س��هم فوتبال از اقتصاد داخلي و خارجي داشته باشند. فوتبال 
نيازمند مديري موفق و آگاه است كه بتواند اين كشتي به گل نشسته را 
به ساحل مقصود برساند نه آنكه آن را بيشتر در منجلاب فرو برد. هر چند 
كه حمايت نيز نقش اساسي در موفقيت مديريت دارد و فعل خواستن 
هم بايد صرف شود. اما در شرايطي كه مسائل و مصائب مختلف فوتبال را 
احاطه كرده يك مدير كاربلد و خوشفكر با كارنامه اي موفق نيازمند است 
تا فوتبال چند قطبي و چند دسته را كه به قبيله اي راه گم كرده تبديل 
شده از اين اوضاع و شرايط نامناسب نجات دهد. در واقع چنين مديري 

بايد كانديداي كسب رياست فدراسيون فوتبال شود. 
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داييبااختلافبهترينشد
برنامه نود دوشنبه ش��ب انتخاب برترين 
مهاجم فوتب��ال ايران بع��د از انقلاب را به 
آراي مردمي گذاش��ت و هم��ان طور كه 
پيش بيني مي ش��د علي دايي توانست با 
كسب 70 درصد آراي مردم انتخاب شود و 
به عنوان مهاجم نوك در تركيب تيم رويايي 
بعد از انقلاب قرار بگيرد. هاشميان، مديرروستا، پيوس، باوي، مرفاوي، 
عنايتي و عليدوستي، رقيبان دايي در اين نظرسنجي بودند اما آقاي 
گل فوتبال جهان كه هنوز سال ها بعد از خداحافظي اش از تيم ملي، 
جانشيني در حد و اندازه او پيدا نشده با اختلاف رقبايش را جاگذاشت. 
دايي بعد از اينكه توسط مردم به عنوان برترين مهاجم انتخاب شد در 
اينستاگرامش نوشت: »تمام گل ها و افتخارات دوران بازي، به خاطر 

تلاش هم تيمي ها و بازيكنان و البته دعاي خير و لطف مردم بود.«

المپيكنتيجهنگيريم،مسئولانمقصرند
مصائب رش��ته تيراندازي براي المپيك 
پايان��ي ن��دارد. در حالي كه ق��رار بود 
ملي پوش��ان تيران��دازي ب��راي اردوي 
تداركاتي ب��ه هانوفر آلم��ان بروند، اما 
از آنجايي كه مش��كلات مال��ي اين تيم 
برطرف نشده بود سيدمهدي هاشمي، 
رئيس فدراسيون تيراندازي ديروز در گفت وگو با راديو ورزش از 
اين وضعيت انتقاد كرد: »برخوردي كه با مجموعه ورزش كشور 
مي شود براي سال المپيك مناسب نيست. اين انتظار وجود دارد 
حمايت هاي ويژه اي براي رشته هاي مدال آور صورت بگيرد. اين 
فرصت س��وزي ها را ادامه ندهند و بدانند چند روز ديگر كه قرار 
است ورزشكاران در مسابقات ش��ركت كنند اگر نتيجه نگيرند، 

مسئول اين نتيجه نگرفتن مسئولان هستند.«

شكستنركوردبولتباباد!
دونده سرشناس امريكايي ركورد دوي 100 
متر جهان را شكست؛ ركوردي كه البته در 
هيچ كجا به ثبت نخواهد رسيد!جاستين 
گاتلين دونده سرشناس امريكايي در يك 
برنامه تلويزيوني ژاپني موفق ش��د 100 
مت��ر را در مدت زمان 9 ثاني��ه و 45 صدم 
ثانيه بدود و از ركورد 9 ثانيه و 58 صدم ثانيه كه در اختيار اوس��ين 
بولت جامائيكايي بود، عبور كند، البته در اين برنامه از يك فَن بزرگ 
براي كمك كردن به افزايش سرعت گاتلين استفاده شد و به همين 
دليل نيز ركورد 9/45 ثانيه اي او به ثبت رسمي نرسيد. انتظار مي رود 
گاتلين 34 ساله جدي ترين حريف بولت در كسب مدال طلاي دوي 
100 متر المپيك 2016 باشد. بهترين ركوردي كه گاتلين توانسته 

در دوي 100 متر به ثبت برساند، زمان 9/74 ثانيه بوده است. 

فريدون حسن 

بالا گرفتن گمانه زني ها درباره نامزدهاي رياست انتخابات فدراسيون فوتبال با آغاز مهلت ثبت نام

در انتظار ورود رقباي اصلي

رئيسجديدفيفاسرشاخباستارهها
رئيس جديد فدراسيون جهاني فوتبال )فيفا( پا به توپ شد، اين خبري 
بود كه به همراه عكس  هاي  آن ديروز در خبرگزاري ها چرخيد و دست به 
دست شد. جياني اينفانتينو در حضور بزرگاني چون مالديني، كاناوارو، 
سيدورف، سالگادو، پويول وفيگو پا به توپ ش��د و هر چند كه بازي را 
باخت اما لبخند به لب از ميدان خارج ش��د. او مي  گويد: »بزرگ ترين 
چالش��م در طول بازي اين بود كه بتوانم آن را تم��ام كنم، هر چند كه 
مي دانم بعد از بازي تمام بدنم درد مي گيرد.« مرد سوئيسي فيفا البته 
بايد خود را آماده نبردي بس��يار وحشتناك تر كند نبردي كه بايد ديد 
مي تواند آن را به پايان برساند يا نه، نبردي كه حتماً تمام اجزاي بدن او 

را به درد خواهد آورد؛ نبرد با فساد در فوتبال دنيا.  

واعظ آشتياني

كارشناس فوتبال

جشنوارهبازيهايبوميمحليخواهران
بسيجبرگزارميشود

جشنواره بازي هاي بومي محلي ورزش خواهران بسيج از امروز در تهران 
آغاز مي شود. زيني وند، مسئول ورزش خواهران بسيج گفت: »جشنواره 
بازي هاي بومي محلي خواهران بس��يج يادواره شهيد طيبه واعظي از 
امروز با حضور 15 تيم به مدت دو روز در تهران برگزار مي شود. . دراين 
جشنواره خواهران بسيجي در رشته هاي طناب زني، لي لي، هفت سنگ، 
داژبال و طناب كشي با هم رقابت مي كنند و در پايان به نفرات برتر لوح 

تقدير و جوايزي اهدا خواهد شد. 
---------------------------------------------------
ادواردومربيبدنسازتيممليواليبالشد

به پيش��نهاد رائول لوزانو و موافقت فدراس��يون واليبال آندرس اسپر 
ادواردو مربي بدنس��از آرژانتيني از فروردين ماه سال آينده همزمان با 
آغاز اردوي تيم ملي الف و ب وارد تهران مي ش��ود و كار خود را رسماً با 

فدراسيون واليبال ايران آغاز مي كند. 
---------------------------------------------------
تساويتيم۱۰نفرهنوجوانانمقابلژاپن

تيم نوجوانان ايران كه براي حضور در تورنمنت چهارجانبه به ازبكستان 
رفته است، در اولين ديدار خود مقابل ژاپن قرار گرفت كه اين ديدار با 
تساوي بدون گل به پايان رسيد. بازيكنان نوجوان كشورمان از دقيقه 
70 بازي با اخراج محمد شريفي 10 نفره به بازي خود ادامه مي دادند. در 

اين بازي ملي پوشان ايران با دو تركيب متفاوت به ميدان رفتند. 
---------------------------------------------------

تساويپيشكسوتانسرخابيها
ورسانهورزشباهتتريكپيوس

ديدار دو تيم پيشكسوتان س��رخابي ها و رسانه ورزش با تساوي 3 - 3 
پايان يافت. اين ديدار براي بزرگداشت مرحوم همايون بهزادي و مرحوم 
رضا احدي در ورزشگاه دستگردي برگزار شد كه در پايان دو نيمه 35 
دقيقه اي با تساوي 3 - 3 پايان يافت. هر س��ه گل تيم پيشكسوتان را 
فرشاد پيوس به ثمر رساند و براي رسانه ورزش عادل فردوسي پور )2 

بار( و علي خليفه گلزني كردند. 

سعيد احمديان
   گزارش

مرحله پلي آف ليگ برتر بس��كتبال با چهار مس��ابقه آغاز شد كه در 
پايان اين ديدارها پتروشيمي و شيميدر به مرحله نيمه نهايي صعود 
كردند. در جريان اين مسابقه ها، نفت آبادان كه 2 بر يك از شهرداري 
گرگان پيش بود، در گرگان به مصاف اي��ن تيم رفت و با نتيجه 79 بر 
74 حريفش را شكست داد و با كسب سومين برد، در آستانه صعود به 
جمع چهار تيم نخست ليگ قرار گرفت. در مشهد تيم ثامن كه ميزبان 
شيميدر بود با نتيجه 65 بر 64 برابر حريف خود مغلوب شد تا شيميدر 

به مرحله نيمه نهايي صعود كند. در تبريز پتروشيمي صدرنشين ليگ 
به مصاف شهرداري تبريز رفت و با نتيجه 96 بر 69 ميزبانش را شكست 
داد و به مرحله نيمه نهايي رسيد. اما در حساس ترين ديدار دانشگاه آزاد 
توانست شهرداري اراك را شكست دهد تا رقابتش را براي صعود به نيمه 
نهايي به بازي بعدي بكشاند. در مرحله نيمه نهايي پتروشيمي با برنده 
ماراتن دانشگاه آزاد و شهرداري اراك رقابت خواهد كرد و شيميدر به 

مصاف برنده ماراتن نفت آبادان و شهرداري گرگان مي رود. 

صعودپتروشيميوشيميدر،بهنيمهنهاييليگبرتربسكتبال

جدالسرنوشتسازواليباليهابرايفينال
تيم هاي واليبال پيكان و ش��هرداري اروميه امروز سومين ديدار 
خود را در مرحله نيمه نهايي ليگ برتر برگزار مي كنند. برنده اين 
بازي سرنوشت ساز به ديدار نهايي اين مسابقات راه يابد. دو تيم 
شهرداري اروميه و پيكان تهران كه در دو مسابقه رفت و برگشت 
اين مرحله هر كدام يك پيروزي و يك شكست به دست آوردند، 
براي مشخص شدن دومين تيم فيناليست ليگ برتر امسال در 
خانه واليبال تهران مقابل يكديگر صف آرايي مي كنند. برنده اين 

مسابقه در ديدار فينال حريف بانك سرمايه مي شود. 

نبردكشتيايرانوامريكادرميدان»تايمز«
امريكا از تيم مل��ي كش��تي آزاد اي��ران در اوزان 55، 60، 74 و 
84 كيلوگ��رم و دو وزن 74، 86 بزرگس��الان دع��وت كرد، روز 
30 ارديبهشت سال 95 در رويداد »روز كشتي« كه در »ميدان 
تايمز« شهر »نيويورك« برگزار مي شود، شركت كند. امريكايي ها 
با اعلام اينكه مشتاقانه منتظر حضور تيم ملي ايران هستند اعلام 
كرده اند، اين فرصت بسيار خوبي براي حمايت از كشتي و نشان 
دادن آن به كميته بين المللي المپيك است كه اين ورزش لياقت 

حفظ جايگاه هميشگي خود در برنامه المپيك را دارد. 

سليمي3ماهزماننيازدارد
تيم ملي وزنه برداري در حال حاضر در اردوي كيش به سر مي برد، 
اما سليمي در تهران بدنسازي بالاتنه خود را دنبال مي كند. توكلي 
سرمربي تيم ملي مي گويد:»همه چيز بستگي به آماده بودن اين 
ورزشكار دارد. ما مي خواهيم سليمي براي رسيدن به طلا به ريو 
برود. او فقط 10 روز است كه بدنسازي روي پاي خود را آغاز كرده 
است و سه ماه زمان دارد تا بتواند خود را به ركورد مورد نظر نزديك 
كند. اميدوارم در چنين شرايطي بتواند يكي از آن كارهاي عجيب و 
غريب را انجام دهد و خود را براي حضور در مسابقات آماده كند.«

رئي��س كميته ملي المپي��ك در حال��ي در اردوي 
تيم ملي تكوان��دوي مردان و زنان حاضر ش��د كه 
اين رش��ته يكي از پراميدترين رشته هاي كاروان 
ايران در المپيك اس��ت. كيومرث هاشمي با 
اش��اره به اينكه تكواندو گل سرسبد ما در 
المپيك اس��ت، گفت:»ما اميد زيادي به 
مدال آوري تكواندوكاران در المپيك ريو 
داريم. اينكه خود ورزشكاران و كادر فني 
در بخش مردان مي گويند در المپيك به 
دنبال كسب سه مدال هستند، نشان دهنده 
انگيزه بالا و خودباوري ورزشكاران اين رشته 

اس��ت، البته نبايد بار توقعات بالا را بر دوش تيم گذاش��ت اما به هر 
حال اينگونه اظهارنظرها نويد موفقيت هاي بزرگ را مي دهد. فضاي 
همدلي و وحدت در اين رشته بالاست و بايد تلاش كنيم تا حفظ شود. 
ما هم در تلاشيم براي سال آينده بتوانيم اعتبارات را كمي افزايش 
دهيم تا در سال المپيك دغدغه هاي فدراسيون ها كمتر شود. حالا 
كه نمي توانيم كمك زيادي بكنيم، نبايد فشار را روي دوش روساي 
فدراس��يون ها بگذاريم. اگر نمي توانيم كمكي كني��م حداقل بهتر 
است فش��ار نياوريم. تا جايي كه لازم اس��ت حمايت مي كنيم و به 
دنبال تقويت اعتبارات هس��تيم. محمد پولادگر، رئيس فدراسيون 
تكواندو درباره بازديد كيومرث هاشمي از اردوي تيم ملي گفت:»اين 
بازديد ها براي ما و تكواندوكاران ايج��اد انگيزه مي كند. رقابت هاي 

المپيك فرصت مناسبي است تا با ايجاد نشاط و انگيزه 
به ورزش كشور كمك ش��ود. من به همه مردم قول 
مي دهم كادر فني، مسئولان و تك تك تكواندوكاران 

تمام تلاش خود را مي كنند تا بهترين نتيجه را 
در المپيك به دست آورند. كسب سه مدال 
دور از دس��ترس تكواندوكاران نيست اما 
بايد فشارها را از روي دوش تكواندوكاران 
كم كنيم. تكواندوكاران تيم ملي نياز به 
حمايت دارند. ملي پوشان المپيكي بيشتر 

تلاش مي كنند كه كسب موفقيت كنند و 
بحث پاداش را در اولويت قرار نداده اند.

وحيد صابري
    منهاي فوتبال

ساختمان فدراسيون فوتبال در كوچه سوم شرقي خيابان سئول جنوبي 
تهران در انتظار روزهاي پرسروصدايي اس�ت، روزهايي كه از ديروز با 
آغاز مهلت قانوني براي ثبت نام انتخابات رياس�ت فدراس�يون فوتبال 
آغاز شد تا زنگ شروع رقابت براي رسيدن به صندلي علي كفاشيان كه 
در هشت سال گذشته بر آن تكيه زده اس�ت، به صدا در بيايد. هر چند 
تا امروز كسي به صورت رسمي براي انتخابات فدراسيون كه قرار است 
11 ارديبهشت برگزار شود، ثبت نام نكرده است اما گمانه زني ها درباره 

رئيس آينده فدراس�يون فوتبال بالا گرفته و از نام هايي مانند عليرضا 
اسدي دبيركل فدراسيون و علي فتح الله زاده مديرعامل سابق استقلال، 
مديرعامل باشگاه سياه جامگان و راه آهن نام برده مي شود. البته علي 
كفاشيان هم اعلام كرده حاضر نيس�ت از فوتبال دل بكند و مي خواهد 
بار ديگر ثبت نام كند، اگر چه گفته مي ش�ود  براي شركت در انتخابات 
صلاحيتش به خاطر بازنشس�تگي تأييد نخواهد شد. هر چند از گزينه 
وزارت ورزش هم نبايد گذشت، گزينه اي كه نام او رسانه اي نشده است. 

پولادگر:برايمدالباتمامتوانميجنگيماماحمايتميخواهيم
هاشمي: اگر نمي توانيم كمك كنيم، حداقل به رؤساي فدراسيون ها فشار نياوريم 


